
Fråga till samhällsbyggnadsnämnden ordförande Sandra Eliasson om åvs genom Olsfors. 

 

Jag har skrivit två motioner om fartdämpande åtgärder på länsväg 1757 igenom Olsfors, som har 
utmynnat i en Åtgärdsvalsstudie: 2016-04-19 tillsammans med trafikverket. Hösten 2018 
medverkade jag och samhällsbyggnadschefen Ann-Charlotte Lind i ett skype möte med trafikverket 
som utmynnade i att under 2019 skulle det byggas en gång och cykelväg fram till Eriksdalsparken. 
Dessutom skulle trafikverket bygga om den västra infarten för att dämpa farten. Eftersom det inte 
hände något under 2019 undrar jag: 

När blir projektet klart? 
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